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L’Estat té previst enderro-
car les construccions que
hi ha al passeig marítim
d’Empuriabrava, entre les
quals hi ha diversos bars i
restaurants i la coneguda
discoteca Passarel·la.
Aquests serveis tenen una
concessió del servei de
Costes del Ministeri de
Medi Ambient que s’acaba
l’any que ve i en principi no
està previst que es pugui
renovar, de manera que
aquestes edificacions hau-

ran d’anar a terra.
Aquests enderrocs for-

men part d’una reforma
del passeig marítim que té
prevista el servei de Cos-
tes del Ministeri de Medi
Ambient i que té un pres-
supost de deu milions
d’euros. Segons va expli-
car l’alcalde de Castelló
d’Empúries, Salvi Güell, el
projecte dependrà de la
despesa del ministeri.
Güell va dir que no sap si el
ministeri es podrà com-
prometre a posar una data
per a la reforma, tenint en
compte la situació de crisi

econòmica. El projecte no
només canviarà la imatge
del passeig sinó que també
inclou una part de restau-
ració ambiental de la plat-
ja. Una de les interven-

cions, per exemple, podria
ser una actuació dunar i
també el trasllat del mur
que separa la platja del
passeig. També es podrien
substituir els locals d’oci

per uns espais esportius,
tot i que encara s’ha d’aca-
bar de concretar . En total,
el tram de costa que es re-
formarà té una mica més
d’un quilòmetre de longi-

tud. El que hi ha ara, expli-
ca l’alcalde, és un avant-
projecte que els tècnics
municipals s’estan aca-
bant de mirar per presen-
tar al ministeri algunes
millores tècniques. L’Es-
tat encara ha de fer una
aprovació inicial del pro-
jecte i l’exposició pública,
en què tant l’ Ajuntament
com els afectats podran
fer al·legacions.

De fet, l’empresa pro-
pietària dels locals afec-
tats, Mediterráneo Azul,
entre els quals hi ha la dis-
coteca Passarel·la, està
fent gestions per veure
com quedarà el projecte
del passeig i quan es farà.

Reunió a Madrid
Per la seva banda, l’Ajun-
tament ja ha demanat una
reunió a Madrid amb res-
ponsables del Ministeri de
Medi Ambient per tractar
aquest tema. L’alcalde,
Salvi Güell, tem que s’en-
derroquin les construc-
cions actuals i després no
es tiri endavant la reforma
prevista. “El que no volem
és passar un estiu sense
res al passeig, i demana-
rem que quan es faci la re-
forma es tingui en compte
que a l’estiu ja hi ha d’ha-
ver els nous serveis”, va
explicar l’alcalde. “Si cal
demanarem una pròrroga
perquè si el ministeri no
pot assumir ara la reforma
no es quedi el passeig sen-
se res, o que hi hagi els lo-
cals vells o els serveis
nous”, hi afegia Salvi
Güell.

L’Ajuntament de Caste-
lló d’Empúries veu com
una necessitat la reforma
del passeig, però no acaba
de veure clar el planteja-
ment que fa el Ministeri de
Medi Ambient. “Ha de ser
un passeig més acollidor,
però ara farem propostes
tècniques diferents”, ha
explicat. ■
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“Neteja” de locals d’oci al
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La frase

“El que no volem és
que passi cap estiu
sense que hi hagi cap
servei al passeig
marítim”
Salvi Güell
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La xifra

10
milions d’euros són el que
costarà la reforma prevista pel
servei de Costes del Ministeri al
passeig d’Empuriabrava.

2011
és el termini posat pel servei
de Costes del Ministeri perquè
s’eliminin les edificacions que hi
ha al passeig marítim.

Una imatge del passeig marítim d’Empuriabrava, ahir, amb les construccions que hi ha actualment ■ MIQUEL RUIZ

Una trentena de persones
van participar ahir en un
acte informatiu i reivindi-
catiu al local de l’Associa-
ció de Familiars de Malalts
d’Alzheimer de Cassà de la
Selva i Girona (AFACG)

per reclamar a l’adminis-
tració ajudes urgents per
evitar el tancament del
servei Respir. Aquest ser-
vei dóna suport a familiars
i malalts d’Alzheimer i fins
ara l’ajuda econòmica que
rebia suposava el 75% del
pressupost, i el 25% res-
tant anava a càrrec de les

famílies. De moment, i
gràcies a l’aportació d’in-
dustrials de la localitat,
l’associació garanteix la
continuïtat del servei du-
rant dos mesos més, però
es manté la incertesa amb
vista al futur. El president
de l’associació, Jordi Pre-
sas, va anunciar que l’acte

d’ahir és el primer d’un se-
guit de mobilitzacions. El
programa Respir es va po-
sar en marxa fa set anys i
l’associació ofereix als fa-
miliars un espai on deixar
els malalts quan ho neces-
siten i als malalts, tallers
de memòria i estimulació
psicològica per retardar
els efectes de l’Alzheimer.
En total, pel servei passen
unes 30 famílies al mes.
Els usuaris del servei són
bàsicament de Cassà, però
també n’hi ha de Caldes i
Llagostera. ■

Acte reivindicatiu per no
perdre el servei Respir
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Alguns dels familiars de malalts d’Alzheimer que ahir van
assistir a l’acte de protesta a la seu d’AFACG ■ ACN


